



Statistics Canada Statistique Canada

service bulletin

Reviewed by Michael Norton, Hastings Seminary

bulletin de service

Digitized by srujanika@gmail.com

Vol. 1, No. 3

STATISTICS CANADA

OCT 29 1973

Changes in Uniform Crime Reporting Program LIBRARY
BIBLIOGRAPHY

Introduction

Recognizing the need for more detailed operational statistics on reported crime in Canada, Statistics Canada in consultation with the Uniform Crime Reporting Committee of the Canadian Association of Chiefs of Police, has decided to expand the present U.C.R. Program beginning in 1974. The purpose of this bulletin is to inform both our respondents and other interested users of these changes prior to the distribution of the revised instruction manual and reporting forms.

Drugs

The revised drug reporting arrangements implemented in 1973 will continue under the new system. The Police Department that investigates and/or lays a charge in connection with a drug offence will report that offence to Statistics Canada on the new reporting form. The old Form D used in the past for reporting drug offences will be incorporated into the new form.

Arson

Arson statistics will also be reported to Statistics Canada by the various police departments rather than by the Provincial Fire Marshalls. This change will enable us to dispense with "Form F" as well as to supply comparative arson statistics for a more detailed geographical area rather than on just a provincial basis.

Juveniles

Since it is believed that a large number of juvenile offenders are dealt with on an informal basis by the police, the section on the form dealing with persons charged will be amended slightly. One column will be added to account for juveniles dealt with informally. That is, in those cases where the police handle a juvenile for a particular offence (for example shoplifting, wilful damage, etc.) and do not lay a charge with the juvenile court but turn the child

Changements au programme de déclaration uniforme de la criminalité

Introduction

Afin de retourner à nos répondants une statistique opérationnelle beaucoup plus détaillée sur la criminalité au Canada, Statistique Canada en collaboration avec le comité DUC de l'Association canadienne des chefs de police a décidé d'élaborer le programme de déclaration uniforme de la criminalité à compter du 1^{er} janvier 1974. Ce bulletin de service sert à informer nos répondants et autres utilisateurs intéressés des changements qui seront apportés, avant la distribution du manuel et des formulaires révisés.

Drogues

La méthode de déclaration des données statistiques visant les drogues et narcotiques en effet depuis le début de 1973 doit continuer. Le service de police qui enquête et/ou qui porte une dénonciation en vertu d'une infraction visant les drogues et narcotiques, doit en déclarer les données statistiques à Statistique Canada. La formule "D" qui est présentement d'usage sera incorporée à la formule "C" en 1974.

Incendie volontaire

La soumission des données statistiques visant les incendies volontaires sera faite par les services de police plutôt que par les Commissaires ou les Prévôts provinciaux. Ce changement nous permettra d'éliminer la formule "F" et de pourvoir une statistique des incendies volontaires beaucoup plus géographiquement détaillée que la présente répartition provinciale.

Jeunes gens

Nous croyons qu'un grand nombre de délinquants juvéniles sont traités "hors cours" par les services de police. Par conséquent, la partie de la formule "C" traitant des personnes accusées, sera modifiée au point qu'une colonne additionnelle sera ajoutée pour inscrire le nombre de jeunes gens traités (hors-cours). C'est-à-dire que dans les causes où la police ne procède pas par une dénonciation formelle contre un jeune pour une infraction particulière (vol à l'étagère, dommages, etc.) mais décide de le remettre à ses parents ou tuteurs ou à

over to his parents, the Children's Aid Society, or some other agency, the "juveniles informal" column will be scored to indicate the number of juveniles involved and, the offence will be cleared otherwise. For example if three juveniles are dealt with for one shoplifting offence, one offence is reported, one offence is cleared otherwise and three juveniles are dealt with informally. It is believed that a large number of young offenders are dealt with in this manner and the addition of this item will enable us to gain a better insight into the extent of juvenile crime.

Homicide

The special homicide reporting form will be required not only for murder but also for manslaughter and infanticide.

Assault Police Officer

The UCR committee decided that a special study of assaults on police proposed by the work group during their study of sub-dividing UCR offence classification was not required at this time since the revised Form C will record this offence under the general rules of scoring (offences against persons). Police departments should score all incidents of policemen being assaulted even though they may not lay a charge. In cases of this type, the offences would be reported and "cleared otherwise".

The following list contains all the items to be included in the new program. The numbering sequence in Form "T" will follow the last number used in Form "C".

Statistics Canada welcomes any questions concerning the change in the program. Queries should be sent to:

Project Manager,
U.C.R. Program,
Judicial Division,
Statistics Canada,
Ottawa, Ontario.
1-613-994-5553

une agence sociale, vous devez déclarer à cette colonne le nombre de jeunes gens impliqués et en même temps classer l'infraction "sans mise en accusation". Par exemple, si trois jeunes sont impliqués dans un vol à l'étalement, vous devez déclarer un vol à l'étalement, classer l'infraction "sans mise en accusation" et déclarer trois jeunes gens traités "hors-cours". Ce genre de causes devient de plus en plus nombreux et cette modification à la déclaration des données nous permettra un aperçu beaucoup plus exact de l'étendue de la délinquance juvénile.

Homicide

Les formules supplémentaires sont requises non seulement pour les causes de meurtre mais aussi pour les causes d'homicide involontaire coupable et d'infanticide.

Voies de fait sur agent de la paix

Le comité DUC a décidé que l'étude spéciale visant les voies de fait sur les agents de la paix, suggérée par le groupe d'étude lors de leur réunion pour subdiviser les classes d'infractions majeures, n'est pas nécessaire maintenant que la formule "C" révisée indiquera ce genre d'infraction selon les directives générales (Infractions contre la personne). Les services de police doivent déclarer tous les incidents de voies de fait sur agent de la paix même s'ils déclinent plus tard de ne pas porter plainte. Ce genre d'infraction doit être déclaré et classé "sans mise en accusation".

La liste ci-jointe contient tous les nouveaux postes. La séquence du numérotage à la formule "T" découle du dernier numéro usagé à la formule "C".

N'hésitez pas à communiquer avec Statistique Canada si vous désirez questionner les modifications apportées au programme. Vos demandes doivent être adressées à:

Le directeur de projet
Déclaration uniforme de la criminalité
Division judiciaire
Statistique Canada
1-613-994-5553

Expanded Offence Classification Crime and Traffic Statistics

Liste détaillée des infractions – Statistique de la criminalité et de la circulation

Expanded Offence Classification Crime and Traffic Statistics – Continued

Liste détaillée des infractions – Statistique de la criminalité et de la circulation – suite

Expanded Offence Classification Crime and Traffic Statistics – Concluded

Liste détaillée des infractions – Statistique de la criminalité et de la circulation – fin

STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010481570